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Svenska Pudelklubben 

ASSOCIERAD MED SVENSKA KENNELKLUBBEN 
 

SÖDRA AVDELNINGEN 
AVDELNINGENS SÄTE: MALMÖ 

POSTGIRO 43 65 01-1 

 

Protokoll nr 1-2011 fört vid sammanträde med styrelsen för Svenska Pudelklubbens södra 
avdelning.  
 
 
Plats och datum:  Telefonmöte Söndag den 30 Januari                          
 

�ärvarande:    Ordförande   
      Fredrik Nilsson 
 

    Ledamöter    
      Anita Sjöholm  
                 Doris Backe  
      Göran Blom 
      Lene Strandvad 
      Mikael Nilsson 
      Åsa Blohm 
      Jenny-Lynn Åkesson 
 

                                               Anmält förhinder 
      Christel Tevin     
     
    Övriga deltagare 
     Annika Kronberg 
     Lena Tellberg till och med § 
 
 
    Protokollet innehåller §1- §14 
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§1 
Mötets öppnande  
 Ordförande Fredrik Nilsson hälsade mötesdeltagarna välkomna 
 

§2 
Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
§3 
Val av justeringsman 
 Att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll utsågs Lene Standvad och   
 Anita Sjöholm. 
§4 
Rapport från valberedningen 
 Lena Tellberg informerade om valberedningens arbete 
§5 
Föregående protokoll 
 Protokoll 12 och 13 godkändes 
 
§5 
Ekonomi 
          Gick i genom Balans och resultatrapport, resultatet ser mycket bra ut.   
 
§6        

Inkomna skrivelser                                    
                        Inkomna skrivelser                                                               

                                   L-b.E- Ansökan om preparandkurs 
    Beslutade enligt mail att förorda Doris Backe, Doris har ej 

    deltagit i beslutet, Lene skickar till CS                     

                                   L-b.E- Rapport av utställnings.result.2010 

       Beslutade inköpa av laptop och program, Annika gör inköpet. 
                                   L-b.E- Pressmed. Årets narkotika hund   
    Har tagit del                    
                                   L-b.E- RASDATA- Ny tävlingstyp- utställn. 2011  
    Har tagit del     
                                   M.Simring- Medlemslistor- Nov     
    Har tagit del                              
                                   L-b.E- Förtjänst tecken 
    Beslutade att föreslå Anita Sjöholm, Anita var inte med i  
    beslutet.                                           
                                   Norra- protokoll nr. 9   
    Har tagit del                                              
                                   Mellan- protokoll nr. 9+10 
    Har tagit del                                        
                                   L-b.E- Forfeit list      
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    Har tagit del     
                                              
                                   M.Bergendahl- slutresultat årets utst.pudel 
    Har tagit del              
                                   Mellan- protokoll nr.11   
    Har tagit del                                            
                                   Västra- protokoll nr.11 
    Har tagit del                                               
                                   F.Nilsson- nytt år och ny redaktör  
    Beslutade att avvakta med att ut se ansvarig för P� i södra, 

    Lene kontaktar nya redaktören.                            
                                   M.Simring- medlemsrapporter  
    Har tagit del                                  
                                   M.Simring- nya medlemmar och avförd    
    Har tagit del                  
                                   L-b.E- ny version katalog PC 
    Har tagit del                                     
                                   L-b.E- nyårshälsning från SRD-gruppen 
    Beslutade  att Doris svarar till CS                
                                   L-b.E- pressmeddelande ang. SKK reg.  
    Har tagit del                                                         
                                   L.Illemyr- årets agility  
     Har tagit del                                                                            
                                   L.Petri- kvittens vandringspris 
    Har tagit del                                                                       
                                   Västra- protokoll nr. 12 

    Har tagit del                                                                         
                                   M.Hult- Lydnads och brukslistor   

    Har tagit del    
§7 
                        AU- Beslut 

   Utökat rasregister    

   AU beslut godkändes                                 

                   
§8 
                        Pudelnytt 
   Agility ansvara Anita  
   Hässleholmsutställningen Doris 
   Nya styrelsen presenteras  
   Handlerkurs 14/5 förmiddagen Hässleholm 
   Ordförandesrader 
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§9 
  Årsmöte 
   Vandringspris Christel 
   Lene pratar med Frida om mötessekreterare 
   Lene inhandlar soppa med tillbehör 
   Åsa bakar till kaffet 
   Anita ordnar priser till lotteriet 
   Annika och Fredrik gör propositioner enligt diskussion 
   Beslut togs att dela ut T-shirts till alla deltagare 
   Styrelsen ser positivt på Berits motion 
   Arbetande pudlar kom med förslag om uppflyttningar i bruks, agility 
   ger diplom och glas för championat. Beslutade enligt förslag 
   Beslutade togs att från med 2011 att endast svensk    
   utställningschampionat tilldelas rosett 
   Beslutade togs av styrelsen  logotypen skall ändras     
 
§10 
  Rapport från kommittéerna 
 
      Informationskommittén 

   Inget att rapportera  
 
  Utställningskommittén              
                 Inget att rapportera  
 

  Kommittén för Arbetande pudlar 
                      Beslut togs att anordna Agility och lydnadshelger hemma hos Christel 
 
  Uppfödarkommittén 
                    Diskussioner angående RAS togs beslut att Fredrik skall kontakta CS 
 

              Kommittén Medlemsvård 

                        Inget att rapportera  
 

        Kommittén för pudelvård 

                        Stort intresse har visats för de senaste kurserna 
  

§11 
  Övriga ärenden 
   Inga ärende idag. 
 

§12 
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  �ästa möte.  
   Beslutade att nästa möte blir den 13 februari efter årsmötet. 
 
 
 
 
 

§13 
  Mötet avslutas  
   Ordföranden förklarade därefter mötet avslutat och tackar för idag. 
 
 

Vid protokollet: 
 
 
 
 
 
Mikael �ilsson 
Sekreterare     
 
 
     

Justeras: 
 
 
 
 
 
Fredrik �ilsson                               Anita Sjöholm                 Lene Strandvad 
Ordförande      
 


